
De: Alcalde <alcalde@sjdespi.net> 
 
 
Benvolgut ! 
 
 
Com molt bé saps, els arbres, com tot el que aporta benestar i sostenibilitat, és apreciat i 
potenciat per aquest Ajuntament, no en va som una de les ciutats metropolitanes amb més 
zones verdes.  
 
En tot cas el parc de la Fontsanta, gestionat per l'Àrea Metropolità de Barcelona, a proposta 
dels responsables especialitzats en aquest temes, va planificar una reposició i creixement de 
la zona arbrada.  
 
Els arbres que ara s’han tret tenien estaven en molt mal estat, tal com es mostra a la fota 
adjunta, pràcticament morts degut a diferents causes. D’altra banda, també s’aprofita per 
plantar nous exemplars en altres zones que no estaven del tot poblades.  
 
En aquests moments s'està portant a terme aquesta actuació i, esperem que faci aquest 
entorn millor.  
 
Per qualsevol ampliació d'aquesta informació no dubtis en posarte en contacte amb el 
departament de Medi Ambient. Igualment, en el proper butllletí trobaràs més informació sobre 
aquesta replantació. 
 
Gràcies per enviarme les teves opinions.  
 
Rep una cordial salutació.  
 
Antoni Poveda  
 
Alcalde de Sant Joan despí 
 
 



 


